
Protokół Nr XLI /09
z XLI Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 27 listopada 2009 r.

Posiedzenie XLI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 12.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska

w Rzeszowie dotycząca problematyki ochrony środowiska
w Bieszczadach.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:
l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.,
2) zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2009,

związanych z przygotowaniem i realizację Projektu .Podkarpacki
System e-Administracji Publicznej" PSeAP

3) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Wyjazd autokarem do Arłamowa na Konferencję.
9. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XLI Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 11 radnych (zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.



Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
W związku z tym, że prace nad tym projektem są jeszcze w toku, proponuje
wycofać projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających
poza rok budżetowy 2009, związanych z przygotowaniem i realizację Projektu
.Podkarpacki System e-Administracji Publicznej" PSeAP
Natomiast proponuje się dodatkowo wprowadzić projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia zobowiązań ponad kwotę określoną w budżecie powiatu 2009r.
z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania realizowanego przez Powiatowy
Urząd Pracy w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Wniosek pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący:

l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska

w Rzeszowie dotycząca problematyki ochrony środowiska
w Bieszczadach.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:
l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.,
2) zaciągnięcia zobowiązań ponad kwotę określoną w budżecie
powiatu 2009 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania
realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Ustrzykach Dolnych.
3) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Wyjazd autokarem do Arłamowa.
9. Zakończenie obrad sesji.



Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja Dyrektora
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie dotycząca
problematyki ochrony środowiska w Bieszczadach.
W związku z wnioskiem złożonym przez Radnego Franciszka Konopelskiego
zaprosiliśmy Panią Dyrektor RDOŚ

Głos zabiera Pani Agnieszka Marcela - Zastępca Dyrektora Regionalnej
Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie

Bardzo dziękuje za zaproszenie. Pani Dyrektor Grabowska nie mogła
uczestniczyć na dzisiejszym posiedzeniu gdyż teraz zamykamy wszystkie
kwestie finansowe, remontujemy budynek, kupujemy samochód więc mamy
mnóstwo perturbacji.
Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska jest to organ administracji nie
zespolonej czyli nie podlegającej bezpośrednio Wojewodzie tylko Ministrowi
Środowiska. Został on powołany do życia 15 listopada 2008 roku, szczęśliwie
funkcjonujemy już ponad rok.
Na dzień dzisiejszy wiemy, że w przeciągu roku wpłynęło do nas 10,5 tys.
różnego rodzaju pism i wniosków.
Jeśli chodzi o program NATURA 2000 to podczas naszych prac dokonujemy
różnego rodzaju uzgodnień czy to decyzji środowiskowych, czy też
uczestniczymy w strategicznej ocenie oddziaływania na środowisko, czy na
etapie miejscowych planów przy różnego rodzaju inwestycjach w związku z



NATURĄ 2000. Przez ten program zostało wstrzymanych zaledwie kilka
inwestycji, oraz około 10 budynków domów jednorodzinnych i
agroturystycznych. Ale równocześnie kilkaset inwestycji zostało uzgodnionych
i na te setki nie było jakiś perturbacji związanych z NATURĄ 2000.

EUROPEJSKA SIEĆ EKOLOGICZNA NATUTA 2000
Ostoja ptasia (OSOP) ostoja siedliskowa (SOOS)

Na podkarpaciu mamy 8 obszarów specjalnej ochrony ptaków ( 507 tys. ha),
mamy 17 obszarów siedliskowych.
Jak weszła w życie w 2004 roku ustawa o ochronie przyrody to była mowa, że
do obszaru NATURA trzeba robić plan ochrony, w ostatnich zmianach
dokonanych w listopadzie 2008 r. spowodowała, że nie robimy dla każdego plan
ochrony tylko dla każdego obszaru mamy zrobić plan zadań ochronnych.
W przyszłym roku planujemy zrobić Pogórze Przemyskie, będziemy się zwracać
do interesariuszy aby nam w tym pomagali. Ten plan zadań ochronnych dla
obszaru bieszczady będzie.
W obecnej chwili mamy na podkarpaciu obszaru NATURA 2000 około 32%, a
w Polsce ok. 20%.

Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Na pewno nie jest to wybawienie i nie jest łatwiejsze przeprowadzanie
inwestycji jeśli jest obszar NATURA 2000.Sąpewne utrudnienia przy realizacji
projektów drogowych i wydłuża się czas realizacji o co najmniej pół roku.
Zaznaczam również, że jest bardzo dobra współpraca powiatu z Regionalna
Dyrekcją,

Ad. 5, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zmniejszyć budżet powiatu o kwotę 163.743,64 zł.
Na tę kwotę składają się:
- środki pochodzące z Norweskiego Mechanizmu Finansowego, Mechanizmu
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego przeznaczone na zadanie
wprowadzane w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych, jest to kwota 250.000,00 zł.
Oraz zwiększająca budżet:

- waloryzacja ekwiwalentów na zalesianie gruntów w wysokości 800,36zł.,
- pomoc finansowa od gminy Czarna na zadania inwestycyjne pn. Remont

drogi powiatowej Polana - Lutowiska w wysokości 24.850,00 zł.



- część oświatowa subwencji ogólnej w wysokości 30.000 zł.
- środki pozyskane z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na

zadanie prowadzone przez ZSL w Ustrzykach Dolnych pn. Odnajdujemy
wymiary wspólnego sąsiedztwa - budujemy Wspólnotę Sąsiadujących
Społeczeństw w wysokości 3.187,00 zł. ,

- dotacje dla DPS w Moczarach na bieżące utrzymanie w wysokości
27.419,00 zł.

Powiatowy Urząd Pracy przeznaczył kwotę 18.900,00 zł. na projekt związany
z adaptacją pomieszczeń budynku starostwa na Centrum Aktywizacji
Zawodowej.
SPZOZ w Ustrzykach Dolnych nie wydał w całości kwoty przeznaczonej na
wyposażenie karetki, kwota jaka pozostała to 23.120,50 zł. i proponuje się tę
kwotę przeznaczyć na przebudowę izby przyjęć w budynku szpitala.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.S, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązań ponad kwotę określoną w budżecie
powiatu 2009 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania realizowanego
przez Powiatowy Urząd Pracy w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się zaciągnąć zobowiązanie w 2009 r. na 2010 r. w wysokości
430.000,00 zł. z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania z tytułu
nieuregulowanych składek na ubezpieczenie zdrowotne za bezrobotnych bez
prawa do zasiłku. Spłata zobowiązania nastąpi w 20 10 roku.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się upoważnić Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego do wyboru biegłego
rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdań finansowych za lata
2006-2008 w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XLI Sesję Rady Powiatu.

Protokołowała


